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Hei. 
  
Eg viser til hjortemøte på Manger tidlegare i år, der m.a. samarbeid/samanslåing av hjortevald 
vart nevnt.   
På Askeland har vi hatt ein intern diskusjon om samarbeid med Søre Radøy Vald og vi ser ikkje 
bort fra at dette kan vera interessant for oss. 
Har du eksempel på vedtekter eller avtaler mellom vald som slår seg saman? 
I så fall vil vi gjerne ha det tilsendt. 
  
Elles er det fortsatt mykje hjort på innmarka her, og nordover i utmarka i Askelandsneset. 
Vi har eit viltkamera ståande nord for Askelandstjørna og eg legg ved eit par bilder tatt fra 
staden. 
Som regel går dyra sørover mot innmarka om kvelden, beitar på innmarka om natta, og 
nordover fra innmarka om morgonen. 
  
Er det råd å setja ned minstearealet også her på Askeland slik det er gjort andre stader i 
kommunen, eller er det ein meir omfattande prosess? 
  
Høyrer gjerne frå deg. 
  
mvh. 
  
Jostein Skråmestø 
Jaktleiar Askeland Vald. 
  
  


